

Title (en)  
Marking arrangement for highway construction sites.

Title (de)  
Leiteinrichtung zur Baustellensicherung.

Title (fr)  
Dispositif de balisage pour chantiers.

Publication  
**EP 0134607 A2 19850320 (DE)**

Application  
**EP 84201149 A 19840807**

Priority  
DE 8323755 U 19830818

Abstract (en)  
The arrangement comprises a post slab and a post profile which bears the marking and is supported in said slab. The post slab (1) has a gap (2) running through in the cross-section from the upper side (11) to the base (12). This gap (2) is matched at least on one side to the cross-sectional shape of the post profile (3). A clamping region (31) of the post profile (3) can, according to the invention, be positively clamped in the gap (2) by mechanical means (4, 5).

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Leiteinrichtung zur Baustellensicherung. Die erfindungsgemäße Leiteinrichtung besteht aus einer Ständerplatte und einem in dieser gehaltenen, die Markierung tragenden Ständerprofil. Die Ständerplatte (1) weist eine im Querschnitt von der Oberseite (11) bis zum Boden (12) durchgehende Ausnehmung (2) auf. Diese Ausnehmung (2) ist wenigstens einseitig an die Querschnittsform des Ständerprofils (3) angepaßt. Ein Einspannbereich (31) des Ständerprofils (3) ist erfindungsgemäß über mechanische Mittel (4, 5) formschlüssig in der Ausnehmung (2) verspannbar.

IPC 1-7  
**E01F 9/01**

IPC 8 full level  
**E01F 9/642** (2016.01); **E01F 9/692** (2016.01)

CPC (source: EP)  
**E01F 9/642** (2016.02); **E01F 9/692** (2016.02)

Cited by  
EP0649953A3; EP0219375A1; GB2183699A; EP0248313A3; AT384846B; US5181695A; EP0257226A3; EP0886021A1; FR2764925A1; GB2323401A; WO8704741A1; WO8703921A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0134607 A2 19850320; EP 0134607 A3 19860219**

DOCDB simple family (application)  
**EP 84201149 A 19840807**